
Zápis ze zasedání Správní rady SRPŠ, dne 6. dubna 2016 v 18:30 
 

Agenda 
1. Úvod, přivítání a volba zapisovatele 
2. Informace o ukončení činnosti třídního důvěrníka v 1.C 
3. Seznámení s činností SRPŠ za uplynulé období 
4. Volba nového vedení SRPŠ a termín předání 
5. Převod/Transformace SRPŠ ze sdružení na spolek 
6. Přehled příspěvků SRPŠ po jednotlivých třídách a stanovení termínu pro ukončení 

plateb 
7. Přehled čerpání příspěvků určených pro školu za loňský rok 
8. Informace o příležitosti zavedení výuky angličtiny s rodilým mluvčím, spolupráce 

s asistenty  
9. Diskuze 
10. Závěr 

 
1.     Předseda přivítal členy správní rady SRPŠ a ředitele  ZŠ p. Lacinu a omluvil paní 
účetní. 

 
2.     V 1.C není v současné době třídní důvěrník. Je nutné, aby si rodiče na třídní schůzce 
příští týden zvolili nového zástupce SRPŠ. Paní Jana Růžičková, resp. Její dítě přestoupilo 
do 1.A. 
 
3.     Došlo ke shromáždění podnětů a podkladů z podzimní valné hromady (třídní schůzky) a 
vytvoření zápisu z jejího průběhu. Dále se z účtu vybraly příspěvky pro jednotlivé třídy a 
předaly se třídním učitelkám. Stávající vedení se sešlo s vybranými členy správní rady a 
navrhlo nové vedení a rozšíření počtu místopředsedů na tři, aby mohlo dojít k rozdělení 
aktivit nutných k fungování spolku. Dále došlo k aktualizaci webových stránek SRPŠ – 
k doplnění zápisů z jednání správní rady a valných hromad a k aktualizaci členů SRPŠ. 
 
4.     Návrh nových členů vedení: 
 
3. místopředseda: Richard Mareš 
Hlasování: Pro: 12 z 13ti přítomných, zdržel: 1, proti: 0 
2.místopředseda: Lenka Čápová 
Hlasování: Pro: 12 z 13ti přítomných, zdržel: 1, proti: 0 
1.místopředseda: Heda Hovorková 
Hlasování: Pro: 12 z 13ti přítomných, zdržel: 1, proti: 0 
 
Předseda: Tomáš Vácha 
Hlasování: Pro: 12 z 13ti přítomných, zdržel: 1, proti: 0 
 
Nové vedení bylo zvoleno. 
 
Termín předání: 29.4.2016 
 
5.     P. Vácha seznámil členy správní rady se změnami, které musí proběhnout, aby 
sdružení SRPŠ mohlo být transformováno na spolek a převedeno do registru daného soudu. 
Tato změna musí být schválena valnou hromadou a oznámena členům min. 30 dnů před 
konáním valné hromady. Z tohoto důvodu změna proběhne až v příštím školním roce 2016-
2017. V září 2016 musí dojít k přípravě pozvánky na valnou hromadu, která se bude konat 
pravděpodobně v listopadu 2016. 
 
P. Vácha – prosím, přeposlat informace na členy správní rady a v září svolat správní radu, 
kde dojde přípravě pozvánky na podzimní valnou hromadu. 
 
6.     Přehled zatím uskutečněných plateb po třídách bude dodán paní účetní ještě před 
třídními schůzkami (zajistí p. Václavík). Jednotliví důvěrníci zajistí ve svých třídách dovybrání 
příspěvků na druhé pololetí. Jako termín pro ukončení plateb byl stanoven pátek, 13.5.2016. 
 

http://zsms.klecany.cz/obsah/srps-737.html


P. Václavík – prosím, zajistit přehled příspěvků SRPŠ po jednotl. třídách (do pondělí 
11.4.2016)  
 
 
7. V loňském roce došlo k pořízení části vybavení jak odborných kabinetů, tak učebních 

pomůcek. Odsouhlasená částka nebyla převedena z účtu školy na SRPŠ. Škola ještě 
pořídí další pomůcky do odborných kabinetů a kabinetů 1. stupně tak, aby vyčerpali 
většinu příspěvku. 

 
P. Lacina – prosím, o zaslání informace, které pomůcky již byly pořízeny a které se plánují 
pořídit do konce školního roku (do 11.4.2016) 
 
P. Václavík – prosím, o přeposlání tabulky s přehledem již schváleného čerpání a přehledem 
skutečného čerpání (do 11.4.2016) 
 
 
8. Zastupitelstvo města Klecany schválilo přidělení částky na zajištění rodilého mluvčího. 

Škola oslovila agenturu a je v jednání s dvěma kandidáty z USA. Plán je takový, že rodilý 
mluvčí bude docházet 1x týdně společně s učitelem anglického jazyka do každé třídy tak, 
aby došlo k utilizaci na plný úvazek. 
 
Ještě je nutné zajistit ubytování rodilého mluvčího, nejlépe v rodině. Pokud by někdo 
z rodičů věděl o nějaké možnosti, ať osloví pana ředitele. 
 
Dále pan ředitel informoval o situaci s asistenty v jednotlivých třídách. Asistenti jsou 
placeni z dotací poskytovaných Středočeským krajem, bohužel jen částečně. Zbytek 
doplácí škola. Pro příští školní rok se vzhledem k předpokládanému počtu žáků v prvních 
třídách zvažuje zajištění asistenta do každé třídy. 
 
V současné době jsou otevřené 3-4 pozice učitele pro 1.stupeň.  

 
9. Diskuze – diskutované body: využití příspěvků SRPŠ – zřízení hřiště pro žáky 2. stupně, 

větší finanční investice v rozmezí 100-150 tis. Kč, zdravé stravování, dětský den, 
vzdělávání a další rozvoj dětí, apod. 

 
10. Závěr - konec ve 20:00 hod. 
 
 

 
 
 
 

Zapsala: Lenka Čápová 
 


